

关于恒生（中国）财富管理及个人银行调整“恒汇宝”产品利率的公告

尊敬的客户：

由于受到市场资金价格变化因素影响，自2020年7月1日起，我行将对“恒汇宝”及尊享版“恒汇宝”产品的利率进行调整，余额阶梯仍维持不变，具体调整方案如下：

a) “恒汇宝”美元账户

	账户余额阶梯	利率（年化）
1	2,000 美元（含）及以下	0.2%
2	2,000 美元（不含）至 30,000 美元（含）	0.4%
3	30,000 美元（不含）及以上	0.6%

b) “恒汇宝”港元账户

	账户余额阶梯	利率（年化）
1	15,000 港元（含）及以下	0.3%
2	15,000 港元（不含）至 200,000 港元（含）	0.5%
3	200,000 港元（不含）及以上	0.7%

c) 尊享版“恒汇宝”美元账户

	账户余额阶梯	利率（年化）
1	150,000 美元（含）及以下	0.4%
3	150,000 美元（不含）及以上	1.0%

d) 尊享版“恒汇宝”港元账户

	账户余额阶梯	利率（年化）
1	1,000,000 港元（含）及以下	0.5%
3	1,000,000 港元（不含）及以上	1.1%

如有任何疑问或欲了解更多恒生银行财富管理及个人银行产品及服务，请联系您的客户经理，或访问我行官方网站 www.hangseng.com.cn，或致电我行 24 小时客户服务热线 8008 30 8008（座机）/4008 30 8008（手机或海外拨打）。

感谢您对恒生银行（中国）有限公司的一贯支持！

恒生银行（中国）有限公司

2020年6月19日

Notice of Rate Adjustment for Premium Savings Account

Dear Customers,

Due to the impact of funding cost change, the tier interest rate for Premium Savings Account (PSA) will be adjusted and take effect from 1 July 2020. Please find more details as following.

a) PSA USD Account

	Tier	Interest Rate p.a.
1	USD2,000 and below	0.2%
2	From USD2,000 to 30,000	0.4%
3	Above USD30,000	0.6%

b) PSA HKD Account

	Tier	Interest Rate p.a.
1	HKD15,000 and below	0.3%
2	From HKD15,000 to 200,000	0.5%
3	Above HKD200,000	0.7%

c) VIP PSA USD Account

	Tier	Interest Rate p.a.
1	USD150,000 and below	0.4%
3	Above USD150,000	1.0%

d) VIP PSA HKD Account

	Tier	Interest Rate p.a.
1	HKD1,000,000 and below	0.5%
3	Above HKD1,000,000	1.1%

If you have any enquires or would like to know more about Wealth and Personal Banking products and services provided by Hang Seng Bank (China), please contact your relationship manager or visit our website www.hangseng.com.cn or contact our 24-hour customer service hotline by dialing 8008308008 (For fixed-line in Mainland China only) or 4008308008 (For call if out of Mainland China or using a mobile phone)

Thank you for your constant support!

Hang Seng Bank (China) Limited

19 June 2020